



KENYATAAN TAWARAN SEBUTHARGA LEMBAGA ZAKAT SELANGOR (MAIS)

KOD SEBUTHARGA : 29/2016

RUJUKAN SEBUTHARGA : LZS/DP/100-DST (29/2016)

1. Tawaran dipelawa kepada kontraktor yang berdaftar dengan Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (CIDB) Gred G2 / G3, memiliki pengalaman melakukan kerja-kerja ubahsuai pejabat dan alamat pendaftaran di sekitar Negeri Selangor dan Wilayah Persekutuan Kuala Lumpur dan Putrajaya untuk menyertai sebutharga seperti berikut:

PERKARA	SEBUTHARGA CADANGAN MELAKSANAKAN KERJA-KERJA UBAHSUAI PEJABAT BAGI PENYUSUNAN SEMULA PENEMPATAN KAKITANGAN DI BANGUNAN ZAKAT SELANGOR, PRESINT ALAMI, PUSAT PERNIAGAAN WORLDWIDE 2, PERSIARAN AKUATIK, SEKSYEN 13 SHAH ALAM, SELANGOR
CIDB	GRED – G2 / G3 (KATEGORI B, CE & ME)
TAKLIMAT DAN LAWATAN TAPAK (Diwajibkan)	TARIKH : 28HB DISEMBER 2016 (RABU) WAKTU : 10.30 PAGI TEMPAT : BILIK LATIHAN HR, BANGUNAN ZAKAT SELANGOR, 2-08-2, PRESINT ALAMI, PUSAT PERNIAGAAN WORLDWIDE 2, PERSIARAN AKUATIK, SEKSYEN 13, 40100 SHAH ALAM, SELANGOR

2. Kontraktor perlu mengemukakan Perakuan Pendaftaran yang dikeluarkan oleh Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia CIDB, dan Sijil Pendaftaran Syarikat yang dikeluarkan oleh Suruhanjaya Syarikat Malaysia (SSM) yang ASAL dan belum tamat tempoh sewaktu pembelian dokumen serta salinan fotostat hendaklah disertakan untuk simpanan Lembaga Zakat Selangor (MAIS).
3. Dokumen sebutharga boleh diperolehi bermula 27hb Disember 2016 (Selasa) sehingga 3hb Januari 2017 (Selasa) pada waktu pejabat (9.30pg – 12.00tgh) dan (3.00ptg – 4.30ptg). Dokumen sebutharga boleh dibeli di alamat berikut:

LEMBAGA ZAKAT SELANGOR (MAIS)
Bangunan Zakat Selangor
3-01-1, Presint Alami, Pusat Perniagaan Worldwide 2,
Persiaran Akuatik, Seksyen 13, 40100 Shah Alam, Selangor Darul Ehsan.
(Divisyen Perolehan, LZS)

4. Kontraktor boleh memperolehi dokumen sebutharga dengan bayaran (tidak dipulangkan) sebanyak RM50.00 bagi setiap satu. Pembayaran boleh dibuat melalui Wang Pos/ Kiriman Wang/ Bank Deraf/ Banker's Cheque dari mana-mana bank berdaftar di Malaysia dan dibayar di atas nama "LEMBAGA ZAKAT SELANGOR (MAIS)".
5. Tarikh tutup penghantaran dokumen sebutharga di atas adalah sebelum atau pada jam 3.00 petang, 4hb Januari 2017 (Rabu). Penghantaran selepas tarikh tutup dan masa yang telah ditetapkan tidak akan diterima.
6. Lembaga Zakat Selangor (MAIS) tidak terikat untuk menerima tawaran terendah atau mana-mana tawaran dan juga tidak bertanggungjawab atas sebarang kelewatan atau kehilangan mana-mana tawaran yang dikemukakan melalui pos.

b/p: Ketua Pegawai Eksekutif
Lembaga Zakat Selangor (MAIS)